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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  БРУСАРЦИ 
3680 гр.БРУСАРЦИ, ул.„Георги Димитров“ № 85,  тел. 09783 / 22-11, факс. 09783 / 29-11, 

 www.brusartsi.com, e-mail: brusartsi_adm@abv.bg 
Препис извлечение! 

 

П Р О Т О К О Л  
№ 15        

 
Днес, 30.09.2020г. от 09:00 ч. в заседателната зала на Общинска администрация Брусарци се 

проведе извънредно заседание на Общински съвет Брусарци. Заседанието е проведено при 
спазване на всички разпоредени противоепидемични мерки във връзка с ограничаване 
разпространението на COVID-19 със заповеди на Министъра на здравеопазването, както и 
хигиенно-санитарни изисквания и предписания на здравните органи. 

 
В работата на заседанието взеха участие 10 общински съветници. 

Присъстваха: 
1. Александър Недков Борисов  
2. Анета Илиева Петкова 
3. Вельо Цветанов Велев  
4. Веса Петрова Цанкова 
5. Димитър Маринов Митов  
6. Йордан Владиславов Йорданов - отсъства 
7. Катя Крумова Додева 
8. Кирчо Николов Кирилов 
9. Кремена Цветанова Томова 
10. Мая Стоянова Цветанова 
11. Цветелина Борисова Николова  

 
В заседанието взеха участие:  
Наташа Михайлова Младенова – Кмет Община Брусарци  
Петър Цветков Димитров – зам.-кмет Община Брусарци 
Галина Арсенова Владиславова – Секретар на Община Брусарци 
Поля Рангелова Петрова – Директор Дирекция «АИО и ФСД» 
Роза Виденова Цанкова – Кметски наместник с. Дондуково 
Димитър Цветанов Димитров – Кмет на кметство с. Смирненски 
Камелия Фичова Виденова  – Кметски наместник с. Буковец и Одоровци  
Цеко Живков Цеков – Кметски наместник с. Дъбова махала 
Камелия Фичова Виденова  – Кметски наместник с. Буковец и Одоровци  
Владимир Асенов Владов – Клмет на кметство с. Крива бара  
Полина Валериева Цветанова-Борисова - Старши Експерт „ОС, ПСД и К“  
Ирена Огнянова Иванова – Главен експерт „Екология и земеделие “ 

 
КАТЯ ДОДЕВА – ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ:  Уважаеми дами и господа, в 
залата има кворум, откривам днешното редовно заседание на ОбС Брусарци. В залата присъстват 
10 общински съветници. За протокола отсъства Йордан Йорданов. Давам думата за коментари и 
предложения по проекта за дневен ред. 
 
Няма постъпили предложения за изменение и допълнение на днвения ред. 
 
Дневният ред се подложи на гласуване и се прие при следния вот:  
Гласували дневния ред:  
От общ брой съветници – 11, присъствали - 10.  
Гласували : “за” –  10, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
Приема се 
 
Заседанието се проведе при следния 

ДНЕВЕН РЕД: 
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1. Докладна записка от Наташа Михайлова Младенова – Кмет Община Брусарци относно:  
Предоставяне за безвъзмездно управление на имот общинска собственост на Регионална 
дирекция „Пожарна безопасност и защита на населението” Монтана – Пожарен участък 
Брусарци. 
 Докладва: Полина Цветанова-Борисова – Ст. Експерт „ОС, ПСД и К“ 
 
2. Докладна записка от Наташа Михайлова Младенова – Кмет Община Брусарци относно:  
Откриване и провеждане на процедура за отдаване под наем на свободни земи от Общинския 
поземлен фонд за стопанската 2020 – 2021 г. 
 Докладва: Ирена Огнянова Иванова – Главен експерт: «Екология и земеделие» 
 
3. Докладна записка от Наташа Михайлова Младенова – Кмет Община Брусарци относно:  

Приемане на План за интегрирано развитие на община Брусарци за периода  2021-2027 г. 
 Докладва: инж. Петър Цветков Димитров – Зам.-кмет на Община Брусарци 
 
4. Докладна записка от Наташа Михайлова Младенова – Кмет Община Брусарци относно:  
Кандидатстване на Община Брусарци с проектно предложение по Процедура чрез подбор на 
проектни предложения № BG06RDNP001-8.005 по подмярка  8.1 „Залесяване и 
поддръжка“от мярка 8 „Инвестиции в развитие на горските райони и подобряване 
жизнеспособността на горите“ 
 Докладва: инж. Петър Цветков Димитров – Зам.-кмет на Община Брусарци 
 
5.ПИТАНИЯ  
 

 
По първа точка:  
Предоставяне за безвъзмездно управление на имот общинска собственост на Регионална 
дирекция „Пожарна безопасност и защита на населението” Монтана – Пожарен участък 
Брусарци. 
 
Взеха отношение: Димитър Митов, Александър Борисов, Катя Додева 
 
Становище на комисиите: Няма постъпили предложения за промяна на проекта за решение. 
Допускат точката в дневния ред на заседанието на ОбС.  
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 97 
 
На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.12, ал.3 от Закона за общинската 

собственост и чл.14, ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Общински съвет Брусарци, 
           

РЕШИ: 
 
   1. Предоставя на Регионална дирекция „Пожарна безопасност и защита на населението” Монтана 
със седалище и адрес гр.Монтана ул. „Искър” № 24 – Пожарен участък гр.Брусарци за безвъзмездно 
управление за срок от десет години на имот общинска собственост, описан в АОС № 201/15.11.2004г., а 
именно: 
 - Дворно място от 1400кв.м., съставляващо УПИ ІІІ, кв.1а по регулационния план на гр.Брусарци 
 - Масивна едноетажна сграда „Пожарно депо” – ЗП 208 кв.м.  

 2. Възлага на Кмета на общината да предприеме необходимите законови и фактически действия по 
изпълнение на точка 1 от настоящето решение. 
  
Гласували: 
ПОИМЕННО ГЛАСУВАНЕ: 
 Поименно гласуване 
1. Александър Недков Борисов За 
2. Анета Илиева Петкова За 
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3. Вельо Цветанов Велев За 
4. Веса Петрова Цанкова За 
5. Димитър Маринов Митов За 
6. Йордан Владиславов Йорданов Отсъства 
7. Катя Крумова Додева За 
8. Кирчо Николов Кирилов За 
9. Кремена Цветанова Томова За 
10. Мая Стоянова Цветанова За 
11. Цветелина Борисова Николова За 

Приема се 
 
По втора точка:  
Откриване и провеждане на процедура за отдаване под наем на свободни земи от Общинския 
поземлен фонд за стопанската 2020 – 2021 г. 
 
Взеха отношение: Димитър Митов, Наташа Михайлова, Ирена Иванова, Александър Борисов, 
Катя Додева, Вельо Велев, Мая Цветанова, Кирчо Кирилов 
 
Становище на комисиите: Няма постъпили предложения за промяна на проекта за решение. 
Допускат точката в дневния ред на заседанието на ОбС. 
 
Катя Додева даде думата за предложение за членове на тръжната комисия 
Постъпиха следните предложения: 
Мая Цветанова: Прелагам Димитър Митов 
Кирчо Кирилов: Предлагам Александър Борисов 
 
Няма други постъпили предложения за членове на тръжната комисия. 
 
Катя Додева подложи на гласуване направените предложения за членове на тръжна комисия 
анблок с проекта на решение. 
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 98 
 
 На основание чл. 21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА и  във връзка с чл. 24а, ал. 5 от Закона за 

собствеността и ползването на земеделските земи, чл. 7 и чл. 10 от Наредбата за стопанисване и 
управление на земеделските земи от общинския поземлен фонд на Община Брусарци, Общински 
съвет Брусарци:  

РЕШИ: 
 
1. Приема разработена тръжна документация по която да се проведе процедура за 

отдаване под наем/аренда  на свободни земеделски земи от Общинския поземлен фонд за 
стопанската 2020 – 2021 г.  

2. Определя срок за отдаване под наем/аренда, и начална тръжна цена съгласно чл. 35, ал. 1 
от Наредбата за стопанисване и управление на земеделските земи от Общинския поземлен фонд,  
както следва: 

2.1. За отглеждане на едногодишни полски култури -  пет стопански години,  считано от 
стопанската 2020 – 2021 г. с начална тръжна цена 46,00 лв./дка. 

3. Възлага на Кмета на община Брусарци да открие процедура по провеждане на търг с 
тайно наддаване като издаде заповед със съдържание съгласно чл. 12, ал. 1 от  Наредбата за 
стопанисване и управление на земеделските земи от Общинския поземлен фонд. 

4. Възлага на Кмета  на Общината да сформира комисия от председател и шест члена, от 
който двама общински съветници. Единият от членовете на комисията задължително да бъде 
правоспособен юрист. 
            5. Размера на депозита за участие в търга  е както следва: 

5.1. за отглеждане на едногодишни полски култури -  20%   от началната тръжна цена 
умножена  по площта на имота.  
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5.2. за създаване и  отглеждане на трайни насаждения – 10 лв./дка. 
5.3.  за отглеждане на съществуващи  трайни насаждения – 10 лв./дка. 

  6. В случаите, когато от няколко участници е предложена една и съща цена за даден имот, между тях 
се провежда търг с явно наддаване с начална цена - предложената от кандидатите .   Стъпка за надаване 
5% от началната цена предложена от участниците в цели левове. 

     7. Възлага на Кмета на Общината в седем дневен срок от датата на получаване на 
протокола на комисията да издаде заповед и обяви резултатите на достъпно за всички 
заинтересовани лица – информационното табло в сградата и на интернет страницата на общината. 

     8. Маломерните имоти до 10 дка по смисъла на § 2б от Допълнителните разпоредби на 
ЗСПЗЗ, за който няма сключени договори,  могат да се отдават под наем за една година без търг 
или конкурс. 

      9.  Избира за членове на тръжната комисия представители от Общински съвет Брусарци 
Димитър Маринов Митов и Александър Недков Борисов. 

 
Гласували: 

ПОИМЕННО ГЛАСУВАНЕ: 
 Поименно гласуване 
1. Александър Недков Борисов За 
2. Анета Илиева Петкова За 
3. Вельо Цветанов Велев За 
4. Веса Петрова Цанкова За 
5. Димитър Маринов Митов За 
6. Йордан Владиславов Йорданов Отсъства 
7. Катя Крумова Додева За 
8. Кирчо Николов Кирилов За 
9. Кремена Цветанова Томова За 
10. Мая Стоянова Цветанова За 
11. Цветелина Борисова Николова За 

Приема се 
 
По трета точка:  
Приемане на План за интегрирано развитие на община Брусарци за периода  2021-2027 г. 
 
Взеха отношение: Димитър Митов 
 
Становище на комисиите: Няма постъпили предложения за промяна на проекта за решение. 
Допускат точката в дневния ред на заседанието на ОбС.  
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 99 
 
На основание чл.21, ал.1 т. 12 и ал. 2 от ЗМСМА и чл.13, ал. 4 от Закона за регионалното 

развитие, Общински съвет Брусарци 
 

РЕШИ: 
 

Приема План за интегрирано развитие на община Брусарци за периода  2021-2027 г. 
  
Гласували:  
От общ брой съветници – 11, присъствали - 10.  
Гласували : “за” –  10, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
Приема се 
 
По четвърта точка:  
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Кандидатстване на Община Брусарци с проектно предложение по Процедура чрез подбор на 
проектни предложения № BG06RDNP001-8.005 по подмярка  8.1 „Залесяване и 
поддръжка“от мярка 8 „Инвестиции в развитие на горските райони и подобряване 
жизнеспособността на горите“ 
 
Взеха отношение: Димитър Митов 
 
Становище на комисиите: Няма постъпили предложения за промяна на проекта за решение. 
Допускат точката в дневния ред на заседанието на ОбС.  
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 100 
 

 На основание чл.21, ал.1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с чл.59 и следващите от 
ЗМСМА и чл. 6, ал. 2 от Закона за финансовото управление и контрол в публичния сектор, 
Общински съвет Брусарци 

 
Р Е Ш И : 

 
1. Дава съгласие Община Брусарци да  кандидатства с проектно предложение по Процедура 

чрез подбор на проектни предложения № BG06RDNP001-8.005 по подмярка  8.1 „Залесяване и 
поддръжка“от мярка 8 „Инвестиции в развитие на горските райони и подобряване 
жизнеспособността на горите“ 

 
2. Упълномощава кмета на Община Брусарци, да предприеме всички необходими действия 

във връзка с подготовката и кандидатстването с проектно предложение. 
 
Гласували:  
От общ брой съветници – 11, присъствали - 10.  
Гласували : “за” –  10, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
Приема се 

 
По пета точка: ПИТАНИЯ 
Постъпиха следните питания и предложения: 

1. Вельо Велев: Има събрана подписка от жителите на с. Василовци и започната 
процедура по кореспонденция с институциите на БДЖ за повдигане на ж.п. перона в с. Василовци. 
Има ли начин и от страна на Общинска администрация да се съдейства по този въпрос? 

Петър Димитров отговори на поставеното питане. 
2. Александър Борисов: Може ли да се заложи в бюджета за следващата година 

изграждане на постройка в гробищния парк на с. Василовци за нуждите на населението? 
Петър Димитров отговори на поставеното питане. 
3. Димитър Митов: Какво се случва с Областно пътно управление по отношение 

ремонт на пътя Крива бара-Дондуково? 
Петър Димитров отговори на поставеното питане. 

 
След изчерпване на дневния ред Председателят на общински съвет Брусарци закри 
заседанието в 09:45ч. 
 
 
ПРОТОКОЛЧИК:          ПРЕДСЕДАТЕЛ: (ПП) 
           (Ангелина Борисова)                                                  (Катя Додева) 
 
Изготвил: 
А. Борисова  
Сътрудник Общински съвет 


